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گزارش «شرق» از بررسی میدانی کارنامه داوطلبانی که معترض نتایج کنکور بودند

سازمان سنجش دوباره بررسی کرد

مشکلات محله دولتخواه جنوبی در صحن شورای شهر تهران بررسی شد
ناحیه ویژه پایتخت کجاست؟

شــهرزاد همتی: آدمی همیشه باید جسارت ایســتادن پشت حقیقت را داشته باشد. حقیقت هرجایی که باشــد به عنوان یک خبرنگار باید به دنبال 
آن بود. خبرنگاران و گروه اجتماعی «شــرق» نیز از این قاعده مســتثنا نیســتند. این گزارش روایت طرف دیگر ماجرای عوض شــدن کارنامه کنکور 
دانش آموزانی اســت که در گفت وگویی با «شــرق» ادعا کردند که کارنامه آنها بعد از یک ساعت و عده ای بعد از ۲۴ ساعت تغییر کرد. کارنامه ای که 
ترازش دســت نخورده بود و درصدهای آن به مقدار قابل توجهی کاهش داشت. این گزارش با تیتر «تراز ناتراز»  کنکور در تاریخ پنجم مهر در روزنامه 
«شرق» منتشر شد و بازتاب گســترده ای داشت. گزارشــی که هم صحبت های خانواده ها در آن بود و هم سخنان و مصاحبه های مسئولان سازمان 
سنجش. گزارش امروز تکمله ای بر آن گزارش است. خبرنگار در این گزارش به دعوت دوستانه مسئولان سازمان سنجش برای صحت سنجی ادعاها 

به سازمان می رود. این روایت را در ادامه خواهید خواند.

بلافاصله پس از انتشار نتایج کنکور سراسری سال ۱۴۰۲ سازمان سنجش مانند 
هر ســال با اعتراضات داوطلبان روبه رو شــد. از تاریخ پنجم مهر و پس از انتشــار 
تراز ناتراز کنکور،  خبرنگار «شــرق» به صورت رســمی از ســوی مسئولان سازمان 
سنجش برای صحت سنجی ادعای داوطلبانی که مدعی تغییر کارنامه خود بودند، 
دعوت شده بود. خبرنگار «شرق» پیشنهاد را با خانواده داوطلبان معترض در میان 
می گــذارد و از آنها نظرخواهی می کنــد؛  چراکه کارنامه هــای داوطلبان نزد گروه 
اجتماعی «شرق» امانت اســت به جز دو نفر از خانواده ها، دیگر خانواده ها با ارائه 
شروطی ناممکن حاضر نشدند کارنامه فرزندشان در این روند بررسی قرار بگیرد اما 
در پایان دیدار خبرنگار «شرق» با مسئولان سازمان سنجش آنها استقبال کردند که 

هرکدام از معترضان را بپذیرند و در حضور آنها کارنامه ها بررسی شود.
جلوی در سازمان ســنجش معترضان ایستاده اند و منتظرند جواب بگیرند. من 
از داخــل درِ بــزرگ خیابان امانی داخل می شــوم و به دفتر معــاون فنی و آماری 
ســازمان سنجش آموزش کشور راهنمایی می شوم. قرار است اینجا کارنامه دو نفر 
را با هم بررســی کنیم. کمی بعد علیرضا کریمیان، مدیر کل روابط عمومی سازمان 
سنجش نیز به ما ملحق می شــوند. با توجه به تعهد خبرنگار مبنی بر حفاظت از 
دانش آموزانی که قرار اســت کارنامه آنها مورد بررسی سیستمی قرار بگیرد، هیچ 
مدرکی بین خبرنگار و مدیران ســازمان رد و بدل نمی شود. در ابتدا شاید کمی جو 
ملتهب به نظر برســد  اما هرچه می گذرد، آرامش در فضا جا می گیرد و صحبت ها 
آرام تر اســت. آقای کریمیــان درباره روزهای اخیر پس از اعــلام نتایج می گوید. او 
درباره اعتراضات خانواده ها در روزهای گذشــته به نکاتی اشــاره می کند. کریمیان 
می گوید: «دیروز که به ســازمان آمدم، برخــی خانواده ها عصبانی بودند. اما آقایی 
توجه من را جلب کرد که مدام فریاد می زد  فرزند من با رتبه ۱۵۰ هیچ دانشــگاهی 
قبول نشــده. خب این حــرف بزرگ و تعجب آوری اســت. من شــماره داوطلبی 
فرزندش را گرفتم، به محض رســیدن به دفترم شماره را چک کردم و متوجه شدم 

که فرزند ایشان حقوق دانشگاه خوارزمی قبول شده، با ستاد ارتباط مردمی تماس 
گرفتم و با پدر داوطلب صحبت کردم و به ایشــان گفتم فرزند شــما که دانشــگاه 
خوارزمی حقوق قبول شــده... مرد بلندتر فریاد زد و گفت بچه من باید دانشــگاه 
تهران قبول می شــد». کریمیان ادامه داد: «قبول نشــدن با قبول شدن در جایی که 
دوســت نداریم، متفاوت است. عده ای هم که این ادعاها را می کنند، کاش شکایت 

خود را ثبت کنند» .
کریمیــان اضافه می کند: یکــی از داوطلبان به همراه والدیــن خود با مراجعه 
به سازمان ســنجش آموزش کشــور، مراجع نظارتی و نمایندگان مجلس شورای 
اســلامی ادعا کرده بود کارنامــه و نتایج آزمون یک روز پــس از اعلام تغییر یافته 
اســت و جالب اینکه پس از ارائه تصویر پاسخ نامه که در بسیاری از درس ها سفید 
بود، با ایراد قســم جلاله ادعا کرد این تصویر نیز درست نیست و اصل پاسخ نامه با 
این تصویر متفاوت اســت که امکان ارائه اصل پاســخ نامه با دستور قضائی نیز به 
ایشان گوشزد شد، ولیکن به فاصله چند روز والدین این داوطلب اعلام کردند ایشان 
صحت پاسخ نامه ارائه شده را تأیید کرده و والدین این داوطلب پس از عذرخواهی، 
از عوامل آزمون طلــب حلالیت کردند که مدارک این موضوع موجود و قابل ارائه 

است.
او نمونــه دیگری از این نــوع داوطلبان را روایت می کنــد و می گوید: داوطلبی 
پس از مشــاهده تصویر پاسخ نامه، در محل سازمان سنجش آموزش کشور از مادر 
خــود برای تغییر کارنامه با نرم افزارهــای گرافیکی عذرخواهی کرد و اعلام کرد به 
دلیل فشــارهای والدین و اطرافیان مبادرت به طرح این ادعا کرده است و علاقه ای 
به تحصیل در رشته پزشکی نداشته و متأسفانه در روزهای گذشته این موارد تکرار 

شده است که جا دارد توسط دستگاه های فرهنگی کشور مورد توجه قرار گیرد.
بعد از چند دقیقه توانســتم با ثبت شماره داوطلبی یکی از داوطلبانی که اجازه 
بررسی کارنامه اش را داده بود، وارد سیستم بشوم. با این توضیح که پیش از حضور 

من در ســازمان سنجش هیچ گونه اطلاعاتی از جانب من و روزنامه «شرق» درباره 
نام و شماره داوطلبان به سازمان سنجش داده نشده بود. با واردکردن نام و شماره 
داوطلب در ابتدا کارنامه او را مورد ارزیابی قرار دادیم، سپس پاسخ نامه سیستمی 
او بررسی شــد و همچنین در نهایت اســکن برگه آزمون او رؤیت شد. برگه او مهر 
و امضا شــده و اثر انگشت او نیز مشخص بود. اما نتیجه بررسی با ادعای خانواده 
مطابقت نداشت. کارنامه همان کارنامه دومی بود که خانواده ادعا می کرد بعد از 

۲۴ ساعت با آن مواجه شده. درباره کارنامه بعدی هم همین اتفاق افتاد.
خبرنگار «شرق» در داخل ساختمان ســازمان سنجش با خانواده ها نیز تماس 

گرفت و مجددا ادعای آنها را در برابر سازمان سنجش بررسی کرد.
دکتــر کریمیان دربــاره این نوع ادعاهــا تأکید می کند: رقابت بســیار نزدیک در 
گروه علوم تجربی و به خصوص در رشــته های پزشــکی و اصرار شــدید والدین و 
اطرافیان برای تحصیل این داوطلبان در رشــته های پزشکی و داروسازی مشکلات 
زیادی به دنبال داشته و موجب شده است تعدادی از داوطلبان برای رهایی از این 
فشــارها راه های ناصوابی در پیش بگیرند؛ ولیکن این نوع ادعاهای بســیار محدود 
نباید مستمسکی برای ایجاد شــبهه در نتایج آزمون فراهم کند. راه اثبات یا رد این 
ادعاها کاملا مشخص و شــفاف است و مراجعه به پاسخ نامه داوطلبان که دارای 

شناسه های امنیتی و امضا و اثر انگشت داوطلبان است، حقایق را آشکار می کند.
شــکایت خانواده ها در دیوان عدالت اداری در حال بررســی اســت. هنوز چند 
نفــر دیگر بر ســر ادعای خود ایســتاده اند و حتــی خبرنگار «شــرق» را متهم به 
تطمیع از ســوی ســازمان ســنجش کرده اند. اما اینجا همان جایی اســت که باید 
ایســتاد و درباره حقیقت ســؤال کرد. آنچه مورد تأکید ماســت آن چیزی اســت 
که از ســوی سازمان ســنجش در اختیار خبرنگار «شــرق» قرار گرفت و آن طرف 
دیگر نیز خانواده هایــی قرار دارند که به روزنامه پنــاه آورده اند. خبرنگار بی طرف 
اســت و تأکید می کند خانواده ها هنوز بر خواســته خود اصــرار دارند و از مجاری 
قانونــی در حال پیگیری آن هســتند. یکی از خانواده ها نیــز تمایل دارد که همراه 
خبرنگار «شرق» برای بررســی کارنامه فرزندش به سازمان بیاید. روزنامه «شرق» 
از شــفافیت اســتقبال می کند و آن چیزی اســت که در تمام این مدت انتقاد گروه 
اجتماعی را از ســازمان سنجش به دنبال داشــت. روزنامه «شرق» ضمن تشکر از 
مدیران سازمان ســنجش، در کنار خانواده ها خواهد ایســتاد و نتیجه بررسی های 
دیــوان عدالــت اداری و همچنیــن بررســی های دیگــر ســازمان ســنجش را از 
داوطلبانی که از ســوی روزنامه «شــرق» به سازمان ســنجش مراجعه می کنند، 

به سمع و نظر خوانندگان خواهد رساند.

شــرق:  خلازیر حالا شــهرت زیادی دارد، پس از آنکه برای تخریب 
ساخت وســازهای غیرمجاز، پنج نفر جــان باختند. ناحیه ۳ منطقه 
۱۹ در این دوره مدیریت شــهری با نام شهرداری بر سر زبان ها افتاده 
که می گفتند برای مبارزه با ساخت وسازهای غیرقانونی زخمی شده 
اســت و تصاویر بدن خونینش در فضای مجازی دســت به دست 
می شــد اما مدتی بعد مشخص شد قهرمان مبارزه با فساد خودزنی 
کرده است. در این دوره از مدیریت شهری چهار بار شهردار این ناحیه 
تغییر کرده است و مدیران شهری می گویند کمتر مدیری تمایل دارد 
در ایــن ناحیه خدمت کند، زیرا جــان خانواده های آنها هم در خطر 
است. به گفته اعضای شورای شهر این وضعیت در چند ناحیه دیگر 
تهران هم تکرار شــده و باید این نواحی به عنوان محدوده های ویژه 

تعریف شوند.
در میانه مهرماه ناصر امانی و نرجس سلیمانی به یکی از محلات 
این ناحیه رفته بودند. مشکلات مشــابهه بسیاری از محلات تهران 
اســت. نظافت و نبود ســرانه های خدماتی  اما در محله دولتخواه 

جنوبی ۳۲ کوره آجرپزی با وسعت ۱۴۰ هکتار هم وجود دارد.
ناصر امانی، عضو شورای شــهر تهران، روز سه شنبه ۲۵ مهر در 
صحن شــورای شهر تهران درخصوص مشکلات این محله گفت:  از 
۵۵ هزار تن زباله روزانه ای کــه منطقه ۱۹ از منطقه تخلیه می کند 
۱۵ هزار تن آن متعلق به محله خلازیر این ناحیه است و با احتساب 
چهار محلــه دیگر ناحیه حداقل ۵۰ درصد زبالــه و نخاله ای که از 
منطقه ۱۹ روزانه جا به جا می شــود، متعلق به ناحیه ســه اســت 
که باید برایش یک فکر اساســی کرد و ســاختار جدیدی با توجه به 
ساخت وســازها و درگیری هایی که هست، طراحی کنیم. طبق گفته 
شهردار در این ناحیه طی یک سال گذشته چهار شهردار عوض شده؛ 
یعنی به طور متوسط در ناحیه سه منطقه ۱۹ هر سه ماه یک بار یک 
شهردار جا به جا شده و در یک سال ۱۰ رئیس اداره شهرسازی عوض 
شده؛ یعنی به طور متوسط هر ۳۶ روز یک بار رئیس اداره شهرسازی 
جا به جا شده و نشان می دهد که در اینجا چقدر مسئله داریم و باید 

یک فکر اساسی برای ساختار شهرداری در این ناحیه کنیم.
او به پنج مسئله اساسی منطقه ۱۹ اشاره کرد و گفت: یکی بحث 
سیســتم فاضلاب و کنترل آب های ســطحی و زیرســطحی منطقه 
اســت که کل منطقه و بیشــتر این ناحیه را درگیر کرده اســت. دوم 
مرکز بزرگ جمــع آوری و خرید و فروش ضایعات لوازم ســرقتی و 
اســقاطی واقع در خلازیر که در گذشته روزانه بیش از ۳۰۰ کامیون 

نخاله و ضایعات در آنجا تخلیه می شده که آقای فرهادی،  شهردار 
منطقه گفتند این را به حداقل کاهش دادیم اما همچنان ادامه دارد. 
سوم ساخت وسازهای غیرقانونی و ناپایدار است که همه در جریان 
هستیم و ملموس است. چهارم سه ملک وقفی است که در منطقه 
هســت. پنجم کوره های آجرپزی اســت که اینها به عزمی خارج از 
منطقــه و حتی بعضا خارج از شــهرداری تهــران برای حل وفصل 

مسائل زیربنایی نیاز دارد تا بتوان مشکل را حل کرد.
 محله دولتخواه شــمالی و جنوبی در گذشته یک محله بودند و 
حالا دو محله کوچک اند. امانی درخصوص ساخت وســازهای این 
محله گفت:  ساخت و سازهایی که در این محله انجام می گیرد کاملا 
منطبق بر ضوابط و اصول شهرســازی و مطابق با نقشه ای است که 
شــهرداری منطقه صادر کرده اســت؛ یعنی با فاصله چند ده متر از 
خلازیر در این محله یک مورد ساخت وســاز غیرمجاز در این محله 
نداریم و هم مردم و هم شهردار ناحیه و منطقه تأیید کردند و همه 
ساخت وســازها براســاس اصول شهرســازی انجام می گیرد. اولین 
موضوعی که بعد از ورود بــه محله جلب توجه می کند، وضعیت 
نظافت و نگهداشــت محله اســت که به خاطر عدم بهره برداری از 
سیســتم فاضلابی که ۹۰ درصد آن اجرا شده اما  وصل نشده و هم 
اینکه که ایســتگاه تصفیه خانه که باید سیســتم به آن وصل شــود 
بهره برداری و ســاخته نشده، همچنان شــاهد رهابودن فاضلاب در 
جوی ها و انهار سطح محله و کل ناحیه هستیم و چون فاضلاب به 
شکلی است که اگر ۲۴ ساعت تمیز نکنید لجن می گیرد، هرکس به 
آنجا مراجعه می کند، تصورش این است که شاید چند هفته یا چند 
ماه اســت شست وشــوی انهار انجام نگرفته است. دوستان منطقه 
می گفتند حداقل هفته ای یک بار شست وشــو می شود ولی به دلیل 
جاری بودن فاضــلاب و اینکه مردم هم خیلــی رعایت نمی کنند و 
پســماندها را در جوی ها می ریزند ظاهر بســیار ناپسند و نامطبوعی 
ایجاد کرده اســت. هرچند مخازن زباله جدیدا تعویض و جاگذاری 
شــده بود و همه مخازن نو بود  اما جابه جاشدن مخازن زباله توسط 
مردم مشــکلی اســت که در کل تهران داریم و کسی دوست ندارد 
مخزن زباله جلوی ساختمان یا مغازه اش باشد و همه دوست دارند 
محله تمیز باشــد، ولی زباله و مخزن آن نزدیک خانه یا مغازه شان 
نباشــد و این مشکلی اســت که در این محله با آن مواجهیم. بحث 
تاریکی و عدم روشنایی معابر و بوستان ها مسئله بعدی بود که مردم 
خیلی مطرح می کردند که باید برایش فکری شود مثل خیابان پاییزان 

و شبرنگ و بخش جنوبی بوستان باران که از تاریکی و عدم روشنایی 
رنج می برنــد. دو معبر ورودی و خروجی محله باید کامل شــود و 
مسائل فنی اش با رعایت مسائل فنی از دو لاین آن بهره برداری شود 
تا راه مردم باز شود. این موضوع نیاز به کسب مجوز از معاونت فنی 
و عمرانی منطقه است که شهرداری منطقه ۱۹ درخواست کرده اما 
مجوز برایش صادر نشــده چون باید دکل ها را جا به جا کنند. سرانه 
فضای ســبز در محله خوب است و دو بوســتان باران و ایرانیان در 
محله ساخته شده، بوستان باران که دوره چهارم ساخته شده،  وقتی 
وارد می  شوید، فکر می کنید در یکی از مناطق شمالی تهرانید اما در 
یک محله محروم و جنوبی تهران یک بوستان بسیار بزرگ با مصالح 
و پوشش گیاهی عالی ساخته شده  اما به دلیل اینکه خوب رسیدگی 
نشــده بخش جنوبی اش رها شده و روشــنایی ندارد و هنوز توسط 

مردم بهره برداری کامل انجام نمی گیرد.
امانی در ادامه گفت: سرانه درمانی در محله صفر است و مردم 
درمانگاه ندارند؛ اما در آنجا خیرانی هســتند کــه آماده اند اگر زمین 
در اختیارشــان قرار بگیرد، خیلی سریع برای مردم درمانگاه بسازند. 
قرارگاه شهید اسداللهی وابسته به سپاه بزرگ تهران در آنجا مستقر 
اســت و اقداماتی در زمینــه محرومیت زدایی کرده انــد و گفتند به 
شــهرداری هم نامه زدیم و گفتیم اگر زمین در اختیارمان می گذارید 
حتی حاضریم در اینجا بیمارستان و مراکز آموزشی مثل دبیرستان و 
دبستان بسازیم. مشکل زمین وجود دارد که از ما درخواست داشتند 
این موضوع را پیگیری کنیم و در شــورا مطرح سازیم. بحث حضور 
متکدیان در محله یکی از مشکلات مردم است. در محله محوطه ای 
اســت که در گذشــته محل دپــوی نخالــه و زباله بوده کــه اخیرا 
شــهرداری چیزی شــبیه خاکریز دور تا دور آن زده و محصور کرده 
تا کامیون ها نتوانند وارد شــوند و نخاله خالی کنند؛ اما نمی دانم با 
چه وسیله ای می روند که شب ها نخاله و زباله خالی می کنند و بعد 

آتش زده می شود و دود آن به هوا می رود و ایجاد آلودگی می کند.
 توقف یک ماهه ساخت وساز غیرمجاز در خلازیر

مهدی پیرهادی هم پس از گزارش امانی به وجود بوستان ولایت 
در این منطقه اشــاره کرد و گفت: مردم شــهر تهران فضای اوقات 
فراغت کمی دارند. چرا این بوســتان به محلی برای گذراندن اوقات 
فراغت شهروندان تبدیل نمی شود؟ این بوستان، فرصت خوبی برای 

حوزه ورزش و سپری کردن اوقات فراغت شهروندان است.
بــه گفتــه پیرهادی، حــدود دو ســال از این بازدید گذشــته اما 
عملکردی که شــهروندان بتوانند از آن برای گذراندن اوقات فراغت 
خانواده اســتفاده کنند، در بوستان ولایت دیده نمی شود. شهرداری 
تهران در این خصوص کاری جدی انجام دهد و پیشــنهادات خود را 

ارائه کند تا در بودجه سال آتی لحاظ شود.
نرجس سلیمانی، رئیس کمیســیون نظارت و حقوقی شورا نیز 
در ادامــه با بیان اینکــه در خلازیر برای جلوگیری از ساخت وســاز 

غیرمجاز شهرداری بســیار فعال اســت، گفت: مردم گلایه داشتند 
کــه تمام توان منطقه در این ناحیه صرف می شــود اما شــهرداری 
منطقــه باید به گونه ای عمل کند که این احســاس در شــهروندان 
ســایر نواحی ایجاد نشود. او با اشاره به روشنایی نامناسب در برخی 
فضاهای شهر و تبدیل شــدن به فضایی برای آسیب های اجتماعی، 
تصریــح کرد: مــردم محله علاقه منــد بودند که در صــورت اقدام 
شــهرداری، همکاری مناسبی داشته باشند. در ادامه تورج فرهادی، 
شــهردار منطقه ۱۹، تهــران با بیان اینکه خلازیــر زمانی نجات پیدا 
خواهــد کرد که محل تخلیه نخاله از منطقه جابه جا شــود، گفت: 
در ایــن ناحیه دو لکه ۴۵ هکتــاری و در مجموع ۹۰ هکتاری داریم 
که در دست ضایعات فروشان است؛ این افراد متأسفانه اصلا رعایت 
چارچوب های شهری را نمی کنند و بیشترین اموال سرقتی تهران در 
این محل به فروش می رسد. هیچ راهی نداریم جز اینکه ضایعات را 
از محل منتقل کنیم. تمام زباله هایی که در این فضا جمع می شــود 
در ابعاد بسیار بزرگ در انتهای محله خلازیر تخلیه می شود، در این 
فضا شــبکه فاضلاب نداریم و زباله ای هم که تخلیه می شود، آتش 
می زنند. این اتفاق به یک دهم رسیده اما اجازه نمی دهد که این فضا 
شکل شهری به خود بگیرد و همه به خود اجازه می دهند که تخلیه 
زبالــه را در این محلــه انجام دهند. این اتفاقات باعث شــده ظاهر 
منطقه همواره نامرتب باشد و مردم همیشه در رنج و عذاب باشند. 
در توافقی که شهردار تهران داشته پیگیری می کنیم که این دو لکه 
جابه جا شــوند. قرار بر این شد این فضا به کاربری های دیگر شهری 

تبدیل و تفکیک زباله به خارج از شهر منتقل شود.
شــهردار منطقه ۱۹ با اشــاره به ساخت وســازهای غیرمجاز و 
شرایط سخت برخورد با آنها، گفت: متأسفانه افراد به سختی راضی 
می شــوند تا شهردار ناحیه سه باشند؛ رئیس اداره شهرسازی ناحیه 
هم گفته یــک ماه در این جایگاه خواهد ایســتاد اما تقاضای جدی 
داشته که پس از آن نمی تواند در ناحیه باشد. این حق قانونی افراد 
است که مسئولیتی را نپذیرند؛ تقاضای بنده این است که یا ناحیه به 

دو قسمت تقسیم شود یا به عنوان ناحیه ویژه معرفی شود.
مجید باقری، معاون برنامه ریزی، توســعه سرمایه انسانی و امور 
شــورای شــهرداری تهران نیز گفت: چند ناحیه تهران به زودی به 

ناحیه ویژه تبدیل خواهند شد.
مهــدی چمــران رئیــس شــورای شــهر تهــران گفــت: باید 
جابه جایی های مدیریتی نیز انجام شــود؛ نمی شود عده ای لای پر قو 

بخوابند و عده ای میان زباله ها.
 اعتراض دوباره به یک انتصاب

روز گذشته در صحن علنی شورا برخی از اعضا به شهردار تهران 
تذکر دادند. انتصاب هم زمان محسن هرمزی به معاونت حمل ونقل 
و ترافیک شــهرداری، سازمان ترافیک و شرکت مترو که روز یکشنبه 
۲۳ مهر موضوع تذکر نرجس سلیمانی بود، باز هم مورد انتقاد یکی 

از اعضای شــورای شهر تهران قرار گرفت و حبیب کاشانی خزانه دار 
شورای شهر تهران با بیان اینکه هرمزی اینجا، هرمزی آنجا به کنایه 
گفت: شــهرداری در فضایی اســت که ده ها و صدها نیروی انسانی 
را تربیت کرده اســت؛ شــکی در توانایی آقای هرمزی نیست و بنده 
به دنبال این موضوع نیســتم. در مقطعی که نیاز اســت به مسئله 
حل ترافیک تهران به عنوان یک اولویت نگریســته شــود سه حکم 
برای یک نفر صادر شده که ممکن است ایراد قانونی داشته باشد یا 
خیر؟ خواهش می کنم آقای شــهردار در پکن صدای مرا بشنود و از 
نیروهای دیگر استفاده کند؛ همین که آقای هرمزی برای نهایی کردن 

قرارداد ۷۹۱ واگن به چین رفته اقدام ارزشمندی است.
کاشانی با بیان اینکه قرار بود با تشکیل هر سازمان اساسنامه ای 
تدوین شــود، گفت: دو حکم برای آقای توکلــی زاده برای هلدینگ 
گردشــگری صادر شــده و وقتی این ســازمان هنوز تشکیل نشده و 
به عنوان برنامه اســت، معرفی دبیر هلدینگ چه معنایی دارد؟ هر 
ساختاری ایجاد می شود، باید شورا تأیید کند. قبل از اینکه شورا مجوز 
صادر کند، نباید دبیرخانه تشکیل شود، تقاضای ما این است هر اقدام 

قانونی هم قرار است انجام شود مجوز شورا را بگیرد.
مهدی چمران، رئیس شــورای شــهر تهران نیز در این خصوص 
گفــت: امیدواریم این احکام موقتی باشــد و مراحل قانونی آن طی 
شود. آنچه بنده شنیده ام شهردار رئیس این هلدینگ است و قاعدتا 

تمام این موارد موقتی خواهد بود.
در این جلسه زهرا شمس احسان هم در تذکری به موضوع توزیع 
تعداد واگن در خطوط و کاهش سرفاصله عبور قطار به خصوص در 
ساعات پیک سفر در خطوط ۶ و ۷ اشاره کرد و گفت:  در حال حاضر، 
گزارش های متعددی از شهروندان و بازدیدهای صورت گرفته توسط 
کارشناسان به اعضای شورا منتقل می شود که در ساعات پیک سفر، 
تعداد مســافر در ایســتگاه های تبادلی خطوط شش و هفت نظیر 
ایستگاه های توحید و تربیت مدرس به حدی است که تا چند دقیقه 
امکان بستن در قطار به دلیل تراکم زیاد به خصوص در قسمت واگن 
بانوان وجود ندارد که این مسئله باعث اختلال در سرفاصله قطار و 
خروج از سیستم ســیگنالینگ هوشمند به دستی می شود. موضوع 
دیگر نیز درخصــوص تعجیل صورت گرفته پیرامون اطلاع رســانی 
درباره اپلیکیشــن شــهرزاد به منظور پرداخت غیرحضوری و کارت 
بلیت الکترونیک اســت که بر اســاس گزارش هــای موجود، عدم 
هماهنگی بین این سامانه با سامانه های پرداخت داخل مترو باعث 
مشکلاتی برای شهروندان شده و شهروندی که قصد استفاده از هر 
دو ســامانه را دارد، با اختلال و پیغام خطا در کارت خود در عبور از 

گیت، در اکثر ایستگاه ها مواجه می شود.
سیدمحمد آقامیری، رئیس کمیته عمران هم گفت:  تمام سالن ها 
و ورزشــگاه هایی که در سطح شهر تهران داریم، اعم از شهرداری و 
بخش دولتی و خصوصی به طور کل پولی اســت و ما سالن رایگان 
در سطح شهر نداریم؛ گفت: امروز نوجوانان ما کجا می توانند ورزش 
کنند؟ پیشنهاد بنده این اســت زمین های ورزشی کوچک مقیاس در 
پارک ها با فنس کشــی ایجاد شود تا مزاحمتی برای سایر شهروندان 
در بوستان ها نداشته باشد. جلسه روز گذشته شورا با بررسی پرونده 

۲۱ باغ به پایان رسید.
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